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Vragen:

De Schokkerringweg tussen Nagele en Schokland zal niet dit jaar, maar pas in 2026 worden 
aangepakt, zo werd onlangs aangekondigd door de provincie Flevoland.

Na vijftien jaar is het asfalt op de Schokkerringweg tussen Nagele en Schokland dringend aan 
vervanging toe. Bovendien moet de weg worden verbreed om aan de huidige richtlijnen te voldoen. 
Provincie Flevoland denkt dit te realiseren door ruwe stroken aan de randen toe te voegen. Volgens 
de plannen zullen ook drempels worden geplaatst op de kruisingen met de Palenweg en Sluitgatweg, 
met als doel de snelheid te verminderen.

D66 heeft ernstige twijfels of deze maatregelen voldoende zullen zijn. We zijn niet te spreken over het 
uitstel van de renovatie van deze drukke weg, maar tegelijkertijd kan dit (in het kader van "elk nadeel 
heeft zijn voordeel") ook nieuwe kansen met zich meebrengen. De verkeersdrukte op de 
Schokkerringweg en de gebrekkige veiligheid wordt naar onze mening zowel door de provincie als de 
gemeente onderschat. Daarnaast hebben we de indruk dat de zorgen zoals die door diverse 
omwonenden/aanwonenden zijn geuit, onvoldoende worden meegewogen in de plannen om de 
Schokkerringweg aan te pakken en écht veiliger te maken.

Vandaar dat D66 graag de volgende vragen beantwoord wil hebben:

1. Hoe kijkt het college aan tegen het uitstel met twee jaar van de renovatie van het gedeelte 
Nagele-Schokland van de Schokkerringweg?

2. Welke gevolgen heeft dit voor de termijn waarop het aanpakken van het gedeelte Schokland-
Ens is voorzien?

3. Door diverse omwonenden/aanwonenden zijn zorgen geuit over de onveiligheid en 
geluidsoverlast die het drukke verkeer op de Schokkerringweg met zich meebrengt. Is het 
college bereid de vertraging in de renovatiewerkzaamheden te benutten om dit nog eens 
tegen het licht te houden?

4. Is het college het met D66 eens dat er met de ambities voor Schokland op recreatief en 
toeristisch gebied (denk aan de ontwikkeling van het Werelderfgoedcentrum) in de toekomst 
nog veel meer verkeersbewegingen te verwachten zijn op de Schokkerringweg en dat dit een 
grotere ingreep vereist dan de huidige renovatieplannen van de provincie Flevoland?

5. Kan het college aangeven of het bereid is hierover in gesprek te treden met het bestuur van 
de provincie Flevoland? Zo ja, wat zou dan de inzet van het college zijn?
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